東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 081/24-25

STEAM 學會- 「同心保育大嶼山泥灘生物多樣性 2024-2025」活動日

敬啟者:

為讓學生更了解泥灘採樣之技巧,保育基金將舉行相關活動,以詳細講解馬蹄蟹之背景資料及飼養的注意事項。有關活動之詳情臚列如下:

日	期	:	十二月二十一日(星期六)
時	間	:	上午 10:00 - 下午 2:00
活	動地點	:	大澳
集	合地點	:	早上 9:00 於東涌站 B 出口集合
費	用	:	全免 (全數由基金資助)
備	註	:	 學生必須穿著學校運動服,包括運動長褲。 建議帶備舒適、可濕水或防水的密頭鞋(如澗鞋或雨靴),以便 在泥濘上行走。請勿穿著拖鞋或涼鞋,以免被尖物割傷。

請於十二月十七日(星期二)或之前簽妥電子回條,以便統籌辦理。如對上述活動有任何疑問,請致電 2443 9899 與鄭天諾老師聯絡。

此致

貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長 東華三院 馬振玉 紀念中學 (陳妙霞)

二零二四年十二月十一日

東華三院馬振玉紀念中學

班號:____

<u>活動通告 053/24-25</u> STEAM 學會- 「同心保育大嶼山泥灘生物多樣性 2024-2025」活動日

		· •	-	
敬暑	夏者:			
	本人為 班	學生	之家長,已知悉上述通	告之內容。本人
	同意敝子弟参加上述 及指導。	活動,並督促敝子弟於	参加上述活動時,必 須	[遵從負責老師之帶領
	不同意敝子弟参加上	述活動。		
韦 ±	此覆			
木き	荜三院馬振玉紀念中學			

家長簽署:_____

家長姓名:_____

家長聯絡電話:_____

二零二四年 月 日 請以 √ 表示所選項目

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 081/24-25

STEAM Club - Ocean Park Conservation Foundation, Hong Kong Juvenile Horseshoe Crab Rearing Programme 2024-2025 Biodiversity Sampling

11th December 2024

Dear Parents

The captioned activity aims to enhance students' on-site sampling skills and caring skills of horseshoe crab. Details of the activity day are as follows:

Date		21 st December 2024 (Saturday)	
Time		10:00 am – 2:00 pm	
Venue		Tai O	
Gathering Venue		9:00 am at Exit B of Tung Chung Station	
Fee	:	Free of charge (Full sponsorship will be provided by the Foundation.)	
Remarks	:	 Students have to wear the school PE uniforms, including trousers. It is recommended to bring comfortable, water-resistant or waterproof shoes (such as wading shoes or rain boots) to facilitate walking in muddy conditions. Please do not wear flip-flops or sandals to avoid getting injury from sharp objects. 	

Please return the signed e-reply slip by 17th December 2024 (Tuesday). Please feel free to contact Mr. Cheng Tin Nok on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.